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Abstract (en)
[origin: US2017342533A1] The composition also includes an additional element selected from a group consisting of: molybdenum (Mo) at a content
of less than or equal to 3% by weight, manganese (Mn) at a content of less than or equal to 1.5% by weight, chromium (Cr) at a content of less than
or equal to 1.5% by weight, phosphorus (P) at a content of less than or equal to 0.04% by weight, sulfur (S) at a content of less than or equal to
0.03% by weight, copper (Cu) at a content of less than or equal to 0.5% by weight, iron, and unavoidable impurities.

Abstract (fr)
Cet alliage d'acier moulé est constitué, en pourcentage en masse, des éléments suivants : - du carbone (C) entre 0,08% et 0,4%, - du silicium (Si)
entre 0,15% et 2%, - du nickel (Ni) entre 24% et 31 %, - du cobalt (Co) entre 15% et 30%, - du niobium (Nb) entre 0,01% et 2,5%, optionnellement
du molybdene (Mo) a une teneur inférieure ou égale a 3% en masse et/ou du manganése (Mn) a une teneur inférieure ou égale a 1,5% en masse
et/ou du chrome (Cr) a une teneur inférieure ou égale a 1,5% en masse et/ou du phosphore (P) a une teneur inférieure ou égale a 0,04% en masse
et/ou du soufre (S) a une teneur inférieure ou égale a 0,03% en masse et/ou du cuivre (Cu) a une teneur inférieure ou égale a 0,5% en masse, le
reste étant du Fer et des impuretés inévitables. Application a la fabrication d'outillages.
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